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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza 

Szanowny Panie Ministrze! 

Do mojego biura wpłynęło zapytanie dotyczące dodatkowych 140 milionów zł dla pediatrii, których 

wpływ do NFZ Pan Minister zapowiadał w kwietniu 2013 r., po serii tragicznych zdarzeń z udziałem dzieci. 

Z przekazanych informacji wynika, że do lubuskiego oddziału NFZ żadne dodatkowe środki nie wpłynęły. 

Co więcej, sytuacja opieki pediatrycznej w województwie lubuskim nie jest najlepsza. W ostatnich latach 

zamknięto tam siedem oddziałów dziecięcych, a kolejne trzy mają problemy finansowe. Po upływie pół roku 

już pojawiają się nadwykonania w pediatrii, za które NFZ nie chce płacić, bo nie dysponuje żadnymi dodat-

kowymi środkami. Taka sytuacja powoduje, że dyrektorzy szpitali, kierując się aspektem ekonomicznym, 

rezygnują z opieki pediatrycznej, która w obecnej sytuacji jest nieopłacalna dla szpitala, i zamykają kolejne 

oddziały dziecięce. 

Zwracam się do Pana Ministra z prośbą o informacje, czy zostały już przekazane, a jeśli tak, to w jakiej 

wysokości, dodatkowe środki dla NFZ na opiekę pediatryczną. Jeżeli nie zostały przekazane, to czy są 

w ogóle przewidziane dodatkowe środki, a jeśli tak, to kiedy zostaną przekazane do NFZ? 

Z wyrazami szacunku 

Alicja Chybicka 




